
SIV bestyrelsesmøde 17/05/2020. 

Tilstede: Hanne Dehn, Anja Gade, Tina Thomassen, Emilie R. Johansen, Cecilie Reinholt, Sophie 

Clausen, Maj-Britt Schwaner, Ingelise Sørensen og Jette J. Bonne  

 

Jette informerede om mødet med Henrik Rasmussen.  Borgmesteren afsluttede mødet med at 

invitere formanden for SIV, til at bistå med viden på den videre proces omkring det nye 

Rideakademi. Der arbejdes i kommunen på den videre proces i henhold til kommunens oplæg om 

den kommende Rideakademi. Hvilke forventninger har kommunen til samarbejdet med SIV som 

rideklubben på VRC i den nye skæring.  

Punkter afventer udmelding fra Vallensbæk kommune og Vallensbæk Ridecenter omkring klubbens 

virke i det nye set up 

Formanden deltager gerne i dette arbejde og afventer invitation til det videre samarbejde. 

Jette informerede om møde i brugerrådet 12/5 2020. Brugerrådsformanden Katja Lindblad har 

ansvar for udfærdigelse af referat fra mødet. Der henvises til referatet, på VRC hjemmeside, 

“Brugerrådet”.       

Forventet bestyrelsesmøde næste gang 21 juni k.l 10.00 

Der var afstemning i bestyrelsen omkring at fastholde vores identitet i forhold til Sportsrideklubben 

Vallensbæk. Vores primære interesse er medlemmernes interesser. Afstemning: enstemmig 

vedtaget  

SIV drøftede punkter til kommende generalforsamling med udgangspunkt i det nye Rideakademi: 

• Passer SIVs visioner til det nye Rideakademi 

• Skal klubben forsætte i sin nuværende form 

• Skal klubben nedlægges. 

• Kan fusion med anden klub være en mulighed 

Når der bliver lukket op for forsamlingsforbuddet så vil der blive planlagt en ny generalforsamling.  

 

Referat Tina Thomassen og Jette J. Bonne 


